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1. Bemutatkozás  

  
Fehér Zsombor vagyok másodéves, földtudományi szakra járok, azon belül is 

térképészetet tanulok. 2003. május 14.-én születtem Székesfehérváron. Eredendően 

balatonfüredi vagyok, középiskolás éveimet is itt töltöttem a Lóczy Lajos 

Gimnáziumban. 2023-ban az  

érettségit követően sikeresen felvételt nyertem az ELTE Földtudományi Bsc. képzésére. 

Eleinte meteorológiát szerettem volna tanulni, de az első félévben nagyon megtetszett a 

térképészet világa és végül az utóbbit választottam, amiből 2.5 évem még hátra van, de 

terveim szerint a tanulmányaimat Msc. képzésen is itt szeretném folytatni.  

Balatoni gyerekként már egész kicsiként elkezdtem vitorlázni, 2012 őszétől évekig 

versenyszinten vitorláztam, hajóosztályomban 2019-ben eljutottam a franciaországi 

Európa-bajnokságra is. 2021-től szinte minden évben részt vettem a nyári vitorlás 

gyerektábor lebonyolításában. 2023-tól hivatásos hajóvezetői engedéllyel rendelkezem, 

emellett már 4 éve van B kategóriás jogosítványom, és most éppen a repülőgép vezetői 

engedélyem megszerzésén dolgozom. 

  

 

 



 

 

  

2. Tapasztalatok, motiváció  

Ahogyan az előző részben is említettem, a gyerektáborok révén rendelkezem némi 

tapasztalattal, hiszen eleinte segítőként vettem részt, majd később, mint oktató, és mint 

táborvezető kaptam meg 20fős gyerekcsoportokat. Ezek a hetek voltak azok, amik 

felébresztették bennem a szervezés iránti érdeklődést, hogy azt más formában, 

közegben és szinten is lehetne gyakorolnom. A segítők koordinálása mellet igyekeztem 

szakmai tudást is átadni a gyerekeknek úgy, hogy közben jól is érezzék magukat. Ezt a 

habitust egyetemre bekerülve is hoztam magammal, bár az első félévben igyekeztem 

inkább a tanulmányaimra fektetni a hangsúlyt. 

Lelkes mentoraimnak köszönhetően én is kedvet kaptam ahhoz, hogy hozzájuk 

hasonlóan segítsem a hallgatókat az egyetemi élet útvesztőiben. A 2024-es tavaszi 

félévben indultam a képviselői választásokon, ahol hallgatótársaim bizalmat szavaztak 

nekem, így képviselhettem érdekeiket a Küldöttgyűléseken. 

Itt jobban beleláttam a HÖK működésébe, valamint lehetőségem adódott több embert 

megismerni. Ekkor már tudtam, hogy a tisztség szeptembertől nem lesz betöltve, és a 

beszámolók alapján tudtam, hogy ez mindenki más nyakába extra terhet varr, hiszen a 

különböző rendezvények és események megvalósítása igen összetett. Ezek voltak azok 

az első mérföldkövek számomra, amik miatt arra gondoltam, hogy a későbbiekben ezt 

a megpályázzam. A tisztség megpályázásával kapcsolatban Novák Zsófiát és Pádár 

Kittit kerestem fel, elhatározásomat követően segítettek pályázásom során. Pádár 

Kittivel több egyeztetést követően sikerült egyre jobban megismerne a 

rendezvényszervező referensi feladatköröket és annak minden fortélyát.  

Meglátásom szerint fontos, hogy a Hallgatói Önkormányzatban legyen egy olyan 

személy, aki összefogja az embereket a kari események lebonyolításánál. Olyan valaki, 

aki megfelelő szervezői képességekkel bír, és akire számíthatnak a szakterületi 

koordinátorok, tisztségviselők. 

Ugyanakkor nem szeretném elvenni a Rendezvényes munkacsoport érdemeit sem, mert 

amíg a tisztség nem volt betöltve, igyekeztek helytállni. Szeretném fenntartani ennek a 

munkacsoportnak a hatékonyságát, hiszen az elmúlt években nagyon jó mutatók voltak 

arra, hogy egy ember ezt a feladatkört nehezen bírja, mivel felemésztheti minden 

energiáját és kreativitását. 

 

 

3. Tervek, elképzelések  

Terveim között szerepel a korábbi programok megszervezése. A hallgatóknak van 

igényük a közösségi rendezvényekre, ezért gondolom azt, hogy minél több változatos 

lehetőséget kell biztosítani számukra. Mikről is lenne szó? 

  

3/1 Gólyatábor  

A gólyatábor az egyik legnagyobb szervezést igénylő program minden karon.  

Nagyon fontos a jó szervezés, hiszen ez az első élménye a gólyáknak az 

egyetemen. A klasszikus, közösen valahova külső helyszínre leutazós ebből 



 

 

  

adódóan mindenképp ott sátorban vagy faházban táborozós, formátumot 

szeretném megtartani. A hagyományos gólya feladatokkal és az elmaradhatatlan 

közös esti tábortüzes sütögetéssel valamint a lehető legjobb hangulatú 

programokkal. 

 

 

3/2 Szakterületi programok  

A gólyatábor után se állna meg az élet Fontosnak tartom azt, hogy a szakterületek 

saját szervezésű programjaikkal erősítsék szakterületük hagyományait, külön 

rendezvényekkel hozzák össze a társaságot, valamint segítsék a gólyák 

beilleszkedését az egyetem világába. Ezekhez a szakos programokhoz nyújtanék 

segítséget a szakterületi koordinátoroknak, amit szeretnének.  Szerintem a 

gólyák és felsőbb évesek egyaránt igényt tartanának több, kimondottan szakos 

programra, amik az adott szak tematikájába is beleillenek, valamint 

hozzátesznek a közösség épüléséhez. Ehhez szerintem elengedhetetlen az 

átláthatóság, a jó kommunikáció a SzaCskók oldaláról is, valamint az időben 

történő szervezés másokkal együttműködve szintén elengedhetetlen. 

 

  

3/3 Gólyabál  

Az év második legnagyobb eseménye, aminek szervezési feladatai és 

összetettsége vetekszik a gólyatáboréval. Az idei bálon még sajnos nem tudtam 

segédkezni, de a jövőben minél szebb élmények megteremtésén fogok dolgozni. 

A külsős segítőkkel rendezett nagyobb események sikerének kulcsa a közvetlen 

és jól szervet kommunikációban rejlik, megpróbálom ezt elérni. 

 

 

 3/4 Kocsmalimpia  

A csocsóbajnokságok nagyon közkedvelt programok az egyetemisták körében, 

így ezt szeretném eggyel tovább vinni, és hagyományt teremtő módon egy kicsit 

nagyobb eseménnyé kovácsolni. Ezt hasonló típusú sportok bevonásával 

szeretném elérni a bővítést, mint például a Szkander, Biliárd, Drinkpong vagy a 

Darts és persze az elmaradhatatlan Csocsó nem esne ki a listából.  Ezeken a 

programokon akár önszerveződő csoportok, akár a szakterületek „válogatott” 

csapatai mérnék össze tudásukat, egy erre alkalmas vendéglátóipari egységben. 

Ezt követően a legjobbak csapnának össze, kiválasztva ezzel a kar 

Kocsmalimpionjait. Ezt az eseményt az évek során összegyetemi versennyé 

lehetne tenni. Amennyiben ez megrendezésre kerül, akkor a karok legjobbjai 

csaphatnának össze akár egy egyetemi vándorkupa elnyeréséért. 

  

3/5 Felezők  

A felezők leszervezése a szakterületi koordinátorokkal történne közös 

megegyezés alapján, az elmúlt évekhez hasonlóan. A hagyományos kitűzős 

ceremónia a legemelkedetteb hangulatú része az eseménynek. Ennek és az egész 

esemény lebonyolításában is szeretnék a segítségükre lenni, ott és azzal 

támogatni őket, amivel tudok. 

 



 

 

  

 

 

3/6 LEN  

Sajnos mióta egyetemista vagyok, nem került megrendezésre az egykor híres 

fesztivál a Lágymányosi Eötvös Napok. Mivel ez egy egyetemi szintű esemény, 

így elsősorban az EHÖK szervezésében kerülhetne vissza a programtervbe. Ha 

ez megtörténik, az általuk rám bízott feladatokat látnám el. 

 

3/6 Egyéb programok 

Halloween 

Bár még nem tisztségviselőként, de a Halloweeni bulin már aktívan segítettem 

kisebb feladatkörben. Az ilyen programok nagyon jó hangulatban szoktak telni, 

főleg ha van egy mellékprogramjuk, mint ez esetben a tökfaragás. 

RondaKarácsonyi pulcsis buli 

Ennek a programnak a szervezése már a pályázásom előtt elkezdődött, de már 

esetleges megválasztásom után lesz megtartva, így a program szervezésébe  

belevettek Zsófiék, és remélem olyan jól fog sikerüli, ahogy az el lett tervezve.  

Az ezekhez hasonló programok is majdnem ugyanolyan fontosak, mint a 

nagyobbak, mert itt a társaságok sokkal szorosabbra fűzhetik a kapcsolataikat, 

ezért biztos, hogy rendeznék hasonló jellegű eseményeket a jövőben is. 

 

3/7 Tudományos programok  

Ezeket a fajta programokat természetesen a tudományos referenssel 

együttműködve képzelem el. Fontosnak tartom az ilyen jellegű eseményeket, 

hiszen egyrészt tudományegyetem vagyunk, másrészt pedig érdekeltek vagyunk 

az ilyen jellegű programokban, mivel nagyon sok kiváló hallgatóval és oktatóval 

büszkélkedhet karunk. Szerintem jó közösségi és tudományos kapcsolati 

program lenne szakterenként vetélkedőt tartani más egyetemekkel az adott 

szakos témában. A klasszikus tudományos programok megtartásával, mint az  

előadások szervezése meghívott vendégekkel, TDK-s beszélgetés hallgatókkal 

vagy éppen egy lazább hangvételű, adott témát boncolgató kerekasztal 

beszélgetések leszervezésében is szívesen nyújtanék segítséget a tudományos 

referensnek.  

 

3/8 Sporttal kapcsolatos programok 

      Sporttal kapcsolatos programok alatt elsősorban gondolok itt a jól ismert 

5vös5km Futóversenyre, esetleges kari nyári kenutúra szervezésére a Tiszán, 

vagy egy kerékpár túrára, vagy évközi rendszeres kirándulásokra. Azonban ezek 

még kiforratlan ötletek, melyek leszervezéséhez elsősorban igényfelmérést 

szeretnék végezni.  

 

 

 

 

 

  



 

 

  

4. Köszönet, záró gondolataim 

Szeretném megköszönni azt a lelkesítést, jó tanácsot, amit kaptam azoktól, akik a 

felkészülésem során segítettek. Külön szeretnék köszönetet mondani Novák Zsófiának 

és Pádár Kittinek, akik felkészítettek. Segítettek az elhatározástól egészen a pályázat 

végéig, és remélem utána is számíthatok támogatásukra. Nagyon hálás vagyok érte, és 

remélem megválasztásom esetén az elvártaknak megfelelően helyt tudok állni. 

Köszönöm, hogy időt szántál, és elolvastad pályázatomat! Ha bármilyen kérdés 

felvetődött benned, nyugodtan keress meg az alábbi elérhetőségek valamelyikén.  

  

  

  

  

  

  
Fehér Zsombor  

Tel.: + 36 70 366 8924 

E-mail:fhrzsmbr@gmail.com 


